
1.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Administrativ behandling af ansøgninger 
om tilladelse til helårsbeboelse af som
merhuse

Teknisk forvaltning anmoder om bemyndi
gelse til administrativt at meddele af
slag på de ansøgninger om tilladelse til 
beboelse af sommerhuse i sommerhusområder 
der ikke opfylder bestemmelserne om "dis
pensation i særlige tilfælde". 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at teknisk 
forvaltning bemyndiges til at meddele af
slag på de ansøgninger om tilladelse til 
helårsbeboelse i sommerhusområder, der 
ikke opfylder bestemmelserne om "dispen
sation i særlige tilfælde".
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2. Skelforhold mellem matr. nr. 1 i og 19 
bj Skibby - ved område til andelsboliger

I forbindelse med opmåling af areal til 
andelsboligerne syd for posthuset er det 
konstateret, at de faktiske skelforhold 
ikke svarer til de matrikulære skel ved 
ejendommen matr. nr. 18 b, Skibby by, 
Skibby, idet ejeren af matr. nr. 19 b 
disponerer over et areal fra matr. nr.
1 i, Skibby by, Skibby (kommunens areal). 
Ved møde på teknisk forvaltning den 1. 
november 1984 oplyste ejeren af matr. 
nr. 19 b, at han for ca. 18 år siden var 
blevet lovet, at han kunne købe det are
al, han nu disponerer over, af kommunen. 
Ejeren af matr. nr. 19 b vil give 5.000 
kr. for det areal, han benytter.
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2 .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at man til
byder ejeren af matr. nr. 19 b, Skibby 
by, Skibby et areal på ca. 125 m2 , se 
skitse på indstillingsbilag. Det tilbudte 
anbefales at koste 5.000 kr. Det reste
rende areal indgår i handlen med Andels
boligstøtteforeningen, dog reguleres 
skellet mellem matr. nr. 54 a og matr. 
nr. 1 i, således at skuret på matr. nr.
54 a får sin placering berigtiget.

fortsat

Ucib uy <•" ■ maa rir.
2.178

Tirsdag den 11. decembe Formandensilfütialer:

1984
/f. dD kl. -̂-.-1-5

på borgmesterens kontor.

3. Huslejeniveau i kommunens ejendomme

4 .

Økonomiudvalget har anmodet ejendomsud
valget om at overveje huslejeniveauet i 
kommunens ejendomme generelt og at søge 
eventuelle skævheder oprettet ved genud
lej ning.
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget meddeler økonomiudvalget 
at man er indstillet på at søge skævheder 
oprettet ved genudlejning.
På decembermødet gennemgår forvaltningen 
lovgivningen med henblik på belysning af 
mulighederne.

Tillægsfunktioner i landsbybutikker

På baggrund af ejendomsudvalgets beslut
ning den 21. august 1984 om at invitere 
de detailhandlende fra kommunens landsby
butikker til et møde for at drøfte evt. 
tillægsfunktioner i landsbybutikkerne, 
har der den 11. september ij)84 og den 
30. oktober 1984 været holdt møde med 
de detailhandlende.

fortsættes ....
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4. fortsat

På mødet den 30. oktober 1984 blev det 
aftalt, at de forretningsdrivende, der 
ønsker en tillægsfunktion oprettet, skul
le give kommunen svar senest den 15. no
vember 19 84 .
Der er indkommet følgende ønsker:
H. C. Handelscenter, Venslev: 
postekspedition.
Desuden ønsker man besvaret, om Skibby 
byråd ønsker at deltage med øget aktivi
tet i landsbyområder.
Skuldelev brugs: 
postekspedition.
Østby brugs: 
postekspedition, 
pengeinstitutservice.
Sønderby brugs: 
postekspedition, 
pengeinstitutservice.
Ferslev brugs: 
håndkøbsudsalg.
Købmanden, Skuldelev: 
postekspedition.
Indstillingsbilag vedlægges. 
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at man anbefaler følgende funk
tioner oprettet:
H. C. Handelscenter; postekspedition an
befales. Bjarne Nielsen tilskrives, at 
kommunen p.t. ikke ønsker at indgå i for
søg. Hvis der er særlige ideer vedr. bib
lioteksfunktionen eller andet skal
disse ønsker konkretiseres og fremsendes 
til kommunen. Bjarne Nielsen underrettes 
om, at kommunen er forundret over hans 
manglende deltagelse i møderne.
Skuldelev Brugs: ønsket om postekspediti
on anbefales ikke.
De øvrige ansøgninger anbefales.

fortsættes ....
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5 .

Kommunen retter henvendelse til KTAS om 
etablering af mønttelefonbokse i de 
landsbyer, hvor der ikke er etableret 
mønttelefoner.

fortsat

Licitationsregler

På baggrund af ejendomsudvalgets beslut
ning er der udarbejdet konkrete regler 
for licitation og tilbudsgivning på kom
munale bygge- og anlægsarbejder. 
Indstillingsbilag vedlægges.
Ej endomsudvalget: I kommunens betingelser 
indføjes: "Hvis der mellem kommunen og 
en entreprenør opstår uenighed om, at 
et arbejde eller en del deraf er udført 
i overensstemmelse med de specifikatio
ner, der gælder for arbejdet, eller de 
i ydelsen indgåede materialer er af for 
ringe kvalitet, skal dette vurderes af 
det pågældende fags ankenævn, før andre 
instanser involveres og før ydelsen beta
les. Udgiften til denne vurdering afhol
des af entreprenøren. I tilfælde af, at 
afgørelsen går kommunen imod, betaler 
kommunen dog udgiften ved ankenævnets 
vurdering."
Det indstilles til økonomiudvalget, at 
der indføres følgende licitationsregler:
1. Entrepriser, der kalkuleres til at 

blive over kr. 300.000 udbydes i of
fentlig licitation.

2. Entrepriser, der kalkuleres mellem 
kr. 100.000 og kr. 300.000 udbydes
i offentlig licitation blandt entre
prenører med bopæl eller forretnings
adresse i Skibby kommune.

fortsættes .....
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3. Entrepriser, der kalkuleres mellem 
kr. 20.000 og kr. 100.000 udbydes i 
indbudt licitation med 4 entreprenø
rer, hvoraf mindst en skal være uden
bys .

4. På entrepriser, der kalkuleres til 
under kr. 20.000 indhentes der binden
de underhåndstilbud fra 2 entreprenø
rer .

Claus Enevoldsen indtager særstandpunkt, 
da han ønsker, at beløbsgrænsen i pkt.
1 ændres til kr. 100.000, og at pkt. 2 
udgår.

fortsat

Lokalplan nr. 46. Række-kædehuse ved Deg
nebakken. Endelig vedtagelse

Lokalplanforslag nr. 46 har været frem
lagt i perioden fra den 5. september 1984 - 
til den 5. november 1984.
Der er i perioden fremkommet 2 indsigel
ser mod lokalplanen. Politimesteren i 
Frederikssund og Hovedstadsrådet medde- - 
ler, at man ikke har bemærkninger til 
lokalplanen.
Indstillingsbilag samt lokalplan med ind
arbejdede ændringer vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at lokalplan 
nr. 46, revideret november 1984, godken
des endeligt med følgende ændringer/tilfø-’ 
jelser indarbejdet: -
§ 4 stk. 4.1. Ændret til: "Udstykning af . 

8 række- eller kædehuse foretages i 
henhold til lokalplanens kortbilag."

§ 9 stk. 9.3. Nyt afsnit: "Inden der
meddeles ibrugtagningstilladelse på . 
boligerne, skal lokalplanområdet be
plantes og reguleres efter en samlet 
plan, godkendt af byrådet. Byrådet 
kan stille krav til beplantningens .

a/b dafolo-preoe omfang, placering og type." j
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7 . Almennyttigt boligbyggeri
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8.

"Arbejderb'o" fremsender den 12/10 1984 
foreløbigt udlejningsbudget (driftsbud
get) for 20 almennyttige boliger ved Ro
senvænget .
Jfr. boligstyrelsens tilsagnsskrivelse 
af 9. marts 1984 skal byrådet godkende 
en foreløbig fastsat boligafgift, hvis 
indflytning sker inden endelig anskaffel
sessum er opgjort og finansieringen til
endebragt .
Byggeriet forventes klar til indflytning 
1. januar 1985.
Det fremsendte driftsbudget viser, at 
der som følge af stigninger i driftsud
gifterne regnes med en lejeindtægt på 
kr. 478,70 pr. m2 beboelsesareal, hvor 
lejeindtægten i skema 2, godkendt af by
rådet den 22. februar 1984, udgjorde kr.
4 23,24 pr. m2 .
Anskaffelsessum er uændret fra 22. febru
ar 1984 .
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget indstiller, at det fore
løbige udlejningsbudget (driftsbudget) 
af 12/10 1984 godkendes.
Udvalget besigtiger lejlighederne i for
bindelse med decembermødet.

Andelsboligbebyggelse ved Rosenvænget 
Ændring i antallet af boliger

Andelsboligstøtteforeningen fremsender 
ansøgning om ændring af boligantallet fra 
25 til 22 stk., idet det oprindelige 
bruttoetageareal bibeholdes.
Ejendomsudvalget fremsender til økonomi
udvalget med anbefaling.
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Andelsboligbebyggelse ved Rosenvænget - 
salgsbetingelser

På baggrund af opmåling af grundarealet 
og drøftelse med arkitekten den 8/11 1984 
forelægges udkast til salgsoplæg for 
grunden.
Udkast til brev med angivelse af salgsbe
tingelser vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller, at betingel
ser an'givet i brev af 16/11 1984 godken
des. Den endelige salgssum beregnes på 
grundlag af landinspektøropmåling af are
alet efter udstykning.

Forhøjelse af beboerindskud, Skibby bo
ligforening afd. II

Skibby boligforening ansøger om tilladel
se til at hæve beboerindskuddet ved frem
tidige udlejninger i afdeling II.
Det nuværende beboerindskud på kr. 7.060 
søges hævet til kr. 9.000.
Jfr. boligstyrelsens bekendtgørelse nr. 
497 af 3. september 1982, § 16 kræver 
en forhøjelse byrådets godkendelse. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Ej endomsudvalget indstiller, at beboer
indskuddet i Skibby boligforenings afd.
II fremover udgør kr. 9.000.
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1 1 . Kloakbidrag, andelsboliger på matr. nr. 1 
i Skibby

Arkitekt Steen Berthelsen anmoder i skri
velse af 15. november 1984 om reduktion 
af kloakbidraget for ovennævnte andelsbo
liger ved Rosenvænget.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at der ikke ydes reduktion.
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12. Andelsboliger syd for posthuset - vejfor
hold

På andelsboligstøtteforeningens vegne 
anmoder arkitekt Steen Berthelsen kommu
nen om at overtage adgangsvejen over be
byggelsens parkeringsplads samt stien 
til Toftevej som henholdsvis offentlig 
vej og offentlig sti.
Ansøgningen vedlægges.
Intet indstillingsbilag.
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, 
at adgangsvej over matr. nr. 1 i, Skibby, 
den del af "Bag kroen" der indgår i vej
anlægget samt sti til P-plads optages 
som offentlige, når arbejderne er udført, 
og de matrikulære forhold er bragt i or
den .
Der optages forhandling med ejeren af 
matr. nr. 65 g om optagelse af vejen som 
offentlig.
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rirsdag den 11. decembsr

13. Nedsættelse af elevtal

Forslag fra håndarbejdslærerne v/Marbæk- 
skolen om nedsættelse af det elevtal, der 
udløser deling i hold i faget.
Efter nugældende ordning deles en klasse 
(eller hold) i 2, når der er mere end 22 
elever.
Håndarbejdslærerne ønsker, at 18 elever 
udløser deling/deletimer på 4. og 5. år
gang, og 19 elever på 6. og 7. årgang. 
Lærerrådet og skolenævnet fremsender med 
anbefaling.
Skolekommissionen fremsender med anbefa
ling .
Ferslev og Skuldelev skolers lærerråd og 
nævn orienteres.
Lise Lotte Due og Bent Vestergård indta
ger særstandpunkt.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa-

på borgmesterens kontor.

ling.
Lise Lotte Due og Bent Vestergård indtage^ 
særstandpunkt.

Dispositionssum til forbedring af skole
biblioteksniveauet

Bibliotekstilsynet meddeler i skrivelse 
af 9. september 1984, at der er ydet til
skud kr. 38.000 af dispositionssummen til 
forbedring af skolebiblioteksniveauet på 
Ferslev og Skuldelev skoler.
Beløbene udgør henholdsvis 15.000 kr. og 
23.000 kr.
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Da beløbene er indregnet i 84-budgettet 
på skolebibliotekets konto, foreslås at 
beløbene indgår i kassen.
Kulturelt udvalg søger en tillægsbevil
ling, idet beløbet lægges i kassen.
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16.

Indkøb af kantineborde og -stole

Skibby Idrætsklub fremsender ansøgning om 
tilladelse til at lade Projekt Hanghøj ud
føre 14 stk. fyrretræsborde til S.I.K.'s 
klubhus.
Materialeudgift incl. moms kr. 6.455,00 
Arbejdsløn kr. 6.300,00
Ialt kr.12.755,00
Kulturelt udvalg har godkendt en budget
omplacering på kr. 9.000 til materialeud
gift + evt. køb af stole.
Samtidig anbefales overfor økonomiudvalget 
at arbejdslønnen for bordene finansieres 
af beskæftigelsesmidlerne.

Regler for tilskud til højskole og land
brugsskoler

Byrådet godkendte på sit møde den 24. ok
tober 1984, at reglerne for tilskud til 
efterskole og ungdomsskoler blev ændret 
således, at kommunestøtten udgør det samme 
som statsstøtten.
Reglerne for tilskud til højskoler og 
landbrugsskoler blev tilbagesendt til kul
turelt udvalg til fornyet overvejelse. 
Kulturelt udvalg indstiller, at kommune
støtten udgør det samme som statsstøtten 
til højskoler og landbrugsskoler, ligesom 
reglerne for efter- og ungdomsskoler.
Bent Vestergård indtager særstandpunkt. 
Lise Lotte Due indtager særstandpunkt og 
vedlægger Venstres forslag.
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17 . Ældreområdet

Socialudvalgsmedlem Claus Enevoldsen har 
anmodet om optagelse af følgende punkt på 
socialudvalgets dagsorden: "Nedsættelse af
arbejdsgruppe på ældreområdet". 
Socialudvalget vedtog på sit møde den 30. 
oktober 1984, at administrationen skulle 
udarbejde dispositionsplan, tidsplan samt 
forslag til gruppens sammensætning.
Sagen blev herefter genbehandlet på udval
gets møde den 27. november.
Socialudvalget fremsender forslag til kom
missorium samt forslag til sammensætning 
af arbejdsgruppe, jfr. intern notits af 
28. november 1984 til byrådet med anbefa
ling .
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18. Skuldelev fritidshjem - legehuse

Skuldelev fritidshjem ansøger om tilladel
se til Projekt Kanghøj bygger og opstiller 
1 evt. 2 stk. legehuse på legepladsen. 
Legehusene er ca. 5 m2 og koster ca. kr. 
5.400 pr. stk.
Der søges samtidig om fritagelse for beta
ling af arbejdsløn, som udgør 50% - kr. 
2.700 pr. legehus.
Socialudvalget fremsender til økonomiud
valget med anbefaling.

19. Terrasse ved De gamles Hjem

Plejehjemmet De gamles Hjem ansøger om 
etablering af terrasse ved sydgavl.
Udgift ialt kr. 75.702,09.
Der vedlægges skitseforslag + overslagspris. 
fra teknisk forvaltning og beskæftigelses
konsulenten .
Der gøres opmærksom på, at man kan søge

Nr. 588 A/8 DAFOLO-FREDERIKSHAVN
fortsættes .„.



19. fortsat

økonomiudvalget om fritagelse vedr. ar
bejdsløn for Projekt Hanghøj.
Arbejdets udførelse er godkendt af beskæf
tigelsesudvalget .
Socialudvalget har godkendt projektets ud
førelse, således at Hanghøj udfører arbej
de for ialt kr. 45.202. Økonomiudvalget 
søges om dækning af lønudgiften, kr. 
10.400.
Gitte Schønemann indtager særstandpunkt 
som følger: Arbejdet ønskes udført i pri
vat regi for at bevare beskæftigelsen i 
private virksomheder.
Jørn Poulsen indtager særstandpunkt, idet 
arbejdet ønskes udført i privat regi.

20. Tillægsbevilling De gamles Hjem

Plejehjemmet De gamles Hjem ansøger i 
skrivelse af 16. november 1984 om en til
lægsbevilling vedr. regnskabsåret 1984 på 
konto for fødevarer på grund af overbe
lægning .
Beløbet udgør ialt kr. 8.000, som fremkom
mer således
Overbelægning i 316 dage med
0,1 beboer a 30,50 kr. 964,00
Madudbringning 335 dage a
16,00 kr, 5 .360,00
Salg til pårørende, personale 1.876,00

8 . 200,00
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Statsrefusionen af ovenstående udgør 50%. 
Socialudvalget anbefaler, at der ydes en 
tillægsbevilling på kr. 8.000 brutto.
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21. Rosenvænget - anvisning af lejligheder i 
almennyttigt boligbyggeri
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Ejendomsudvalget har drøftet retningslini-- 
er for lejlighedsanvisningen og indstil
ler til økonomiudvalget, at 25% af lejlig
hederne anvises af socialforvaltningen, 
de øvrige 75% anvises fra anden forvalt
ning .
Claus Enevoldsen indtager særstandpunkt, 
da han ønsker sagsbehandlingen for al'le 
anvisninger udført i socialforvaltningen. 
Forslag til regler sendes til økonomiud
valget med anbefaling.
Claus Enevoldsen indtager særstandpunkt 
med hensyn til bestemmelsen om husstands
indkomstens størrelse.

Sagen har herefter været forelagt social
udvalget, som fremsender ejendomsudval
gets indstilling med anbefaling.
Claus Enevoldsen indtager særstandpunkt 
for TSG og ønsker udlejningen henlagt til 
socialforvaltningen. Desuden ønskes boli
gerne tildelt efter listerækkefølge og 
boligbehov, uafhængigt af den enkeltes 
økonomi.

22. Havemand til daginstitutionerne

Daginstitutionerne ansøger om, at stillin 
gen som havemand opslås med 36 t/u til 
besættelse pr. 1. januar 1985.
Der er på budgettet for 1985 afsat beløb 
til løn med ialt 44 t/u, svarende til 4 
t/u i Ferslev fritidshjem og 7 t/u til de 
øvrige daginstitutioner.
Skolevejens børnehave har ansat havemand 
med 8 t/u.
Forvaltningschefgruppen anbefaler, at 
funktionen udføres af gartnerafdelingen 
efter aftalte retningslinier.
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23 . Skatterestancer

Incassoafdelingen fremsender totalopgø
relser over A-, B= og restskatterestan
cer pr. 31. oktober 1984.
Stigningen på A-skatterestancen skyldes 
en større tilbagebetaling til et konkurs
bo af et fejlafregnet krav. Der tilgår 
iøvrigt kommunen ca. halvdelen af belø
bet igen, når boet er færdigbehandlet.
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24. Hviletidsbestemmelser indenfor skoleområ
det

Økonomiudvalget har på sit møde den 6. 
januar 1984 anmodet sikkerhedsudvalget om 
en udtalelse i forbindelse med fortsat -
bemyndigelse til ledende skoleinspektør 
til i samarbejde med skolekommissionens 
formand at kunne dispensere fra arbejds
miljølovens hviletidsbestemmelser for -
folkeskolens lærere.
Sikkerhedsudvalget tilbagesender sagen 
til økonomiudvalget med indstilling om, 
at de enkelte forvaltningschefer/institu—  
tionsledere bemyndiges til at kunne ned- _ 
sætte den daglige hvileperiode for ansat
te til 8 timer i overensstemmelse med 
reglerne i § 5, stk. 3 og § 7, litra 3 i - 
bekendtgørelse nr. 372 af 15. august 1980 
om hviletid og fridøgn. Endvidere indstil
les, at de pågældende bemyndiges til at 
kunne omlægge de ugentlige fridøgn i o
verensstemmelse med reglerne i nævnte be- _ 
kendtgørelses § 6.
Det forudsættes, at bemyndigelsen iøvrigt
gives på følgende vilkår; ~
at omlægningen af fridøgn og nedsættelse _ 

af hvileperioden kun sker lejligheds
vis, når det er nødvendigt og kun ef- _ 
ter forudgående drøftelse med sikker-

N r. 588 Afe DAFOLO-PREOERIKSHAVN
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kl. 15.00

at

at

hedsrepræsentanter eller anden perso
nalerepræsentant, jfr. reglerne i be
kendtgørelsens § 9 .
nedsættelse af hviletid og omlægning 
af fridøgn iøvrigt skal respektere 
kollektive overenskomster/aftaler samt 
eventuelle regelsæt fastsat af arbejds 
direktøren,
alle nedsættelser af hvileperioden 
indberettes til sikkerhedsudvalget 
gennem den daglige sikkerhedsleder.

på borgmesterens kontor.

/ ) ____________

25. Tilskud- og udligningsordninger

Orientering om regler om kommunal udlig
ning og generelle tilskud til kommuner.

26. Reduktion af bloktilskud i 1985

27  .

Der fremsendes kommunaldirektørens notat 
af 28. november 1984 til orientering.

Afklaring af forskellige forhold

Frederiksborg Amtsråd er i skrivelse af 
31. august 1984 anmodet om principiel af
klaring af en række spørgsmål. 
Økonomiudvalget blev i møde den 11. sep
tember 1984 underrettet herom.
Amtsrådet, undervisnings- og kulturfor
valtningen, har i skrivelse af 2. novem
ber 1984 besvaret henvendelsen og vedlagt 
udførlig udtalelse af 27. september 1984 
fra amtsskolekonsulenten.
Materialet er vedlagt sagen.

jLk u (m  . tfO/o. /vucdi ¿ujQ,

I iA IaX-

tu

6 '  /4 Ctué
£
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28 .

29 .

30 .

31.

Ansøgning om tjenestefrihed
Ledende hjemmesygeplejerske 
ansøger om tjenestefrihed med løn i 42 
uger i tidsrummet primo september 1985 
til medio juni 1986 for at kunne deltage 
i videregående uddannelse for ledende 
hjemmesygeplejersker ved Københavns Uni
versitet .

Vedrørende

Fungerende socialinspektør
har i intern notits af 27. november 

1984 påny indberettet forsømmelighed fra 
side i forbindelse med ekspe

dition af personsager vear. ansøgning om 
pension.
Den interne notits samt be
mærkning hertil er fremlagt i sagen.

Frigørelsesattest

Hjemmeplejeleder anbefaler
i intern notits af 6. november 1984, at 
der udstedes frigørelsesattest til

der pr. 1/10
1984 er ansat som hjemmehjælper til af
løsning ved ferie, sygdom m.v.

Personalesager 

Sagerne fremlagt.

oy ar: D IcJU III .
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32. Møde i børnehaven Tumlebo

Økonomiudvalget vedtog på sit november
møde i forbindelse med besættelse af en 
ledig stilling som tilkaldevikar, at man 
ønskede afholdt et møde i børnehaven med 
forældrerådet og personalet.
Fastsættelse af dato for dette møde.

33. Møde i Skolevejens børnehave

Økonomiudvalget vedtog på sit november
møde i forbindelse med besættelse af en 
ledig stilling som tilkaldevikar, at man 
ønskede afholdt et møde i børnehaven med 
forældrerådet og personalet.
Fastsættelse af dato for dette møde.

34. Hjælpemiddelformidling i Frederiksborg 
amtskommune

økonomiudvalget udsatte på sit møde den 
13. november 1984 følgende sag:

Frederiksborg amtsråd fremsender rapport 
vedr. "Hjælpemiddelformidling i Frede
riksborg amtskommune, idet der anmodes om 
en udtalelse inden den 31. december 1984. 
Socialudvalget fremsender rapporten til 
økonomiudvalget, idet man kan tilslutte 
sig rapportens synspunkter.

Tirsdag den 11. decembeFormandens
liTitialer:

2.193

1984
A .re

kl.

på borgmesterens kontor.

t e

Indstillingsbilag fra

af 5. december 1984 vedlægges.
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35. Kapel ved Skuldelev kirke
kl. 15.00

på borgmesterens kontor.
Økonomiudvalget godkendte i sit møde den
13. november 1984 ejendomsudvalgets ind
stilling om at yde et tilskud på kr.

/ i

150.000 i 1985 til opførelse af et nyt ^ o / i-? o/cA -

kapel ved Skuldelev kirke.
4 / f f 5  fiJL  'Å .Det blev samtidig vedtaget, at menigheds

rådet skulle forespørges,hvorvidt de hav- /fo .m i. / / < .  -

de afsat kr. 200.000 i 1985.
Der er efterfølgende afholdt møde med me-

(Aasnighedsrådet. Notat af 23/11 vedlægges. 
Menighedsrådet har ved skrivelse af 28. So/ <n> *rv /  o

november 1984 skriftligt bekræftet, at 
der i Skuldelev menighedsråds budget for

—

1985 er afsat kr. 348.000 til finansie-
ring af byggeri af kapel, mandskabsrum,
toilet m.m. ved Skuldelev kirke.

36. Mødekalender 1985

Fastsættelse af møder i 1985 i

Byråd :

Økonomiudvalg :

/ /  Jt A / /  /  0J /  /Socialudvalg : s/j I/ma. UaasÅXa /h C yf/Aj f-fisaCAO .

Teknisk udvalg:

Ej endomsudvalg :

Kulturelt udvalg:

37. Tilsendelse af banklister

Økonomiudvalget udsatte i mødet den 13.
november 1984 følgende punkt:

anmoder i skrivelse af
15/10 1984 om tilsendelse af banklister.

Nr. 588 */« DAFOLO-fREDERIKSHAVN
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38. Ansøgning om tjenestefrihed

Børnehaveleder , "Tumle-
bo", ansøger om tilladelse til at deltage 
i årskursus for børnehave- og fritidspæ
dagoger i perioden september 1985 til ju
ni 19 8 6.
Samtidig søges om tjenestefrihed i samme 
periode.

39. Deltagelse i den forenklede procedure for 
visitering af enkeltintegrerede elever

Spørgsmål om Skibby kommunes deltagelse i 
den forenklede procedure for visitering 
af enkeltintegrerede elever (§ 19 stk. 2 
elever) i skoleåret 1985/86.
Ledende skoleinspektør og kulturelt ud- 
valg fremsender med anbefaling.
Af hensyn til tidsfristen er Frederiks
borg Amtsråd i skrivelse af 15. november 
1984 meddelt, at Skibby kommune tilslut
ter sig nævnte procedure.

4 0. Midlertidig opnormering i sekretariatet

Der ansøges om tilladelse til midlertidig 
opnormering af ti
metal i sekretariatet med indtil 20 timer 
ugentlig i perioden 1/1 - 31/5 1985.

. FormandensTirsdag den 11. aecembeanitiaier:
2.195

1984

kl. 15.00

på borgmesterens kontor.
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41.

42 .

Indkøb af skoleadministrationssystem

Økonomiudvalget godkendte i sit møde den 
11. september 1984ændring af dataudsty
rets sammensætning på Marbækskolen fra et 
Butler 6-brugersystem til et Butler 5- 
brugersystem + et enkelt-brugersystem. 
Godkendelsen blev givet med det vilkår, 
at administrative EDB-løsninger ikke måt
te indkøbes og ibrugtages, før konkrete 
forslag herom var godkendt af økonomiud
valget .
Således foranlediget ansøger ledende sko
leinspektør om tilladel
se til indkøb af det af Frederiksborg 
amts skole- og kulturforvaltning udarbej
dede skoleadministrationsprogram, som in
deholder :
Modul 1: Oprettelse/vedligeholdelse af 

systemets registre.
Modul 2: Programmer til varetagelse af 

elevernes fagvalg m.m.
Modul 3: Løntimeskemaerne 
Modul 4: Skoleårets planlægning 
Modul 5: Programmer til behandling af u- 

geskemaet
Modul 6: Diverse elev- og forældrelister. 
Prisen der for 1985 udgør ca. 1.800 excl. 
moms kan afholdes indenfor skolens admi
nistrationsbudget .
Ansøgningsskrivelsen af 5. november ved
lægges .

Timetal til pedelarbejde

uay og ar: m aa nr.
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FormandensTirsdag den 11. decembeirmaier:
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kl. 15.00

på borgmesterens kontor.
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Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 10 
april 1984, at hovedorganisationerne 
skulle inddrages i de videre forhandlin
ger vedrørende opmåling af pedelarbejdet
på Marbækskolen og Ferslev skole.
Sagen fremsendes påny til økonomiudval
get, idet der vedlægges referater fra 
forhandlingsmøde den 23. august 1984. I

Nr. 588 A/g DA FO LO -FREDERIKSHAVN
fortsættes ...
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43 .

fortsat

henhold til disse referater er pedelar
bejdet opmålt således fra 1/10 1984:
Marbækskolen 2.960 t/årligt incl. var

meanlæg
Ferslev skole 790 t/årligt - " -
Eller ialt 3.750 t/årligt - " -
Til rådighed
2 x 1870 = 3.640 t/årligt - " -
Underdækning 110 t/årligt - " -
Det forekommer ikke umiddelbart hensigts
mæssigt at foretage nyansættelse for at 
dække de manglende timer. Enten bør time
tallet nedsættes ved regulering af "hånd
værksmæssige reparationer" som foreslået 
af i vedlagte skrivelse
af 31. oktober eller timetallet bør forud 
for nyansættelse udvides ved inddragelse 
af nye arbejdsopgaver.

Ansøgning om forhøjelse af honorar for 
skemalægning for skoleåret 1984/85

Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 14. 
august 1984 ikke at efterkomme en ansøg
ning fra . Marbækskolen
om forhøjelse af det for skemalægning for 
skoleåret 1984/85 beregnede og udbetalte 
honorar.
Økonomiudvalget udtalte samtidig kritik 
overfor over sagsbehand
lingen i forbindelse med fremsendelse af 

ansøgning.
fremsender skrivelse af 

31. oktober 1984 vedrørende sagen og den
ne skrivelse samt kommunaldirektørens på
tegning af 6. december 1984 vedlægges.

uacj oy a r: Diau nr.
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1984
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på borgmesterens kontor.
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44 . Fælleskommunale ansættelser 
lærere

af musikskole-

uag og arr

Formandens
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kl. 15.00

på borgmesterens kontor.

Økonomiudvalget behandlede på sit møde
den 11. september 1984 en anmodning fra
musikskolelederne i Frederiksborg amt om, imellem
at der kommunerneVblev indgået aftaler om 
fælleskommunale ansættelser af musiksko
lelærere, således som bemærkningerne til 
overenskomstens § 7 åbnede mulighed for. 
Økonomiudvalget vedtog at fremsende mu
sikskoleledernes henvendelse med princi
piel anbefaling til kommuneforeningen og 
med anmodning om, at foreningen udarbej
der eventuelle fælles spilleregler for 
’*fællesansættelser" .
Kommuneforeningen meddeler nu i skrivelse
af 3/12 1984,at man på grundlag af de fo
religgende oplysninger ikke finder det 
hensigtsmæssigt at fastsætte bestemmelser 
om fælles ansættelse af musikskolelærere.

45. Beskæftigelseskonsulent

Som aftalt på sidste møde kommer
kl. 15.00 og orienterer om bud

gettet for 1985.

46. Flishugning

Økonomiudvalget udsatte på sidste møde 
følgende punkt:
"Beskæftigelseskonsulent
og projektleder fremsender
skrivelse af 8/11 1984, hvori de anbefa
ler, at projektet vedr. flishugning ned
lægges . "

Nr. 588 A/a DAfOLO-FREDERIKSHAVN



Bibliotekshave ved fritidscentret

Økonomiudvalget udsatte på sidste møde 
følgende punkt:
"Kulturelt udvalg forespurgte i marts 
1983 teknisK forvaltning, om der skal væ
re brandvej på arealet mellem ungdomssko
len og biblioteket, jfr. haveskitse vedr. 
Skibby fritidscenter.
Teknisk forvaltning meddeler i intern no
tits af 7. marts 1983, at brandvæsenets 
køretøjer skal kunne køre frem til area
let mellem bygningerne. Det vil også af 
vedligeholdelsesmæssige grunde være hen
sigtsmæssigt med en adgangsvej. På have
skitsen er angivet omfanget af nødvendige 
befæstede arealer.
Kulturelt udvalg vedtog på sit møde den 
21. april 1983, at forslaget skulle pris
sættes af teknisk forvaltning. Prissæt
ning fra privat virksomhed og som beskæf
tigelsesprojekt og kommunens vej- og 
gartnerafdeling.
Den 13. marts 1984 er udarbejdet kalkula
tion, der forudsætter, at indretningen 
udføres af et privat anlægsfirma. Udgift 
kr. 134.102.
Beskæftigelseskonsulent
fremsender den 29/5 1984 opstilling over 
arbejdet, udført som § 97a projekt. Ud
gift kr. 85.974,00.

U ay og a r : biaa nr.
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Kulturelt udvalg besluttede på møde den 
15/6 1984 at oversende
opstilling til beskæftigelsesstyregruppen 
med anbefaling.
Beskæftigelsesstyregruppen tilbagesender 
til kulturelt udvalg med bemærkning om, 
at styregruppen ikke kan anvise penge til 
proj ektet.
Kulturelt udvalg fastholder sin tidligere 
indstilling. Sagen fremsendes til økono
miudvalget . "
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48.

49 .

50 .

Kursusansøgning fra 

Ungdomsskoleinspektør
ansøger om tilladelse til deltagelse i 
studierejse i Norge i perioden den 14. - 
18. januar 1985.
Samlet udgift kr. 2.345,00.

Afvigelsesrapporter pr. 30/9 1984

De foreliggende rapporter udviser en for
ventet besparelse i 1984 på et samlet be
løb af kr. 1.346.000 til forøgelse af 
kassebeholdningen.
Oversigt vedlægges.

Meddelelser

a) Orientering om drøftelse i 6-klubben 
omkring lokale kursusarrangementer for 
medarbejdere ved flere kommuner.
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